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ASSOCIACIÓ DE PARES D'ALUMNES DEL COLXEGÏ ESTAI AL RONÇANA 

Resum de I'acta de l'Assemblea 
General ceieorada el dia 8 de No-
vembre del 1980. 

Per manca d'espai, el «Ronsa-
na» anterior no publica l'Acta de 
l'Assemblea General de l'A. P.A. 
Encara que amb retard, creiem 
intéressant la seva publicació, 
perqué els pares que no varen 
assistir-hi puguin assabentar-se 
del que es par la i els acords que 
es prengueren. 

Es començà l'Assemblea a 2/4 
de iü de la nit del dia 8 de no-
vembre del 1980; amb l'assistèn-
cia dels membres de la Junta de 
rA.P.A.: Josep Serrât , Joan Bar-
nils, Antoni Peiroten, Armonia 
Mascaren, Teresa Segalés, Ramon 
Romeu, Ester Rubio, Montserra t 
Restorí, Lluís Molins i Catalina 
Escobairó. S'excusen el President 
Josep Brustenga i el Secre tan 
Joaquim Campillo. 

El Claustre de Professors hi 
estigué représentât per les Srtes. 
Lluïsa Rubia i Clara Molina. 

També hi assisti el Sr. Josep 
Vails de la Comissió de cul tura 
de l 'Ajuntament. Els pares que 
hi assistiren foren cinquanta-un. 

Es t ractaren els segiients punts , 
anunciats a l 'ordre del dia: 
1. El Sr. Brustenga, Sr. Romeu i 

Sr. Campillo, presenten la di-
missió per problèmes d 'horari 
laboral. 
Acte seguit es demanen t res 
voluntaris per a cobrir les va-
cants. No en surt cap, després 
d'insistir molt s 'ofereixen la 
Sra. Isabel Serna, el Sr. Martí 
González i la Sra. Dolors Bar-
bany. No es pot anar a la vo-
tació per falta de canditats. 

2. Es llegeix i es sotmet a apro-
vació l 'Estat de Comptes ac-
tual, donant-ne un extracte a 
cada assistent. 

3. A continuació es discuteix qui-
na ha de ser la quota de soci 
de rA.P.A., i es decideix que 
es pagará la mateixa que l'any 
passat. Quant a l 'assegurança 
escolar, enguany s'ha inore-

menta t la pr ima; s 'haurà de 
pagar 350 ptes. per alumne. 

4. Respecte a les tu tones , s'in-
t o r m à que a cada classe hi ha 
dos tutors que intenten ser 
una a juda ai mes ire i ais pa-
res. De moment han organit-
zat la compra i administració 
del material escolar. 

5. Segons explica el br . Barnils, 
de la Comissió a 'Esports , 
aquest any sols funciona la na-
tació. Quant a les al tres acti-
vitats esportives que depenien 
de la Delegació Comarcal d'Es-
ports , no hem pogut partici-
par-hi per causes alienes a la 
nos t ra voluntat . 
Com cada any el C.LD. selec-
ciona els millors esportistes 
de les escoles de la comarca 
mi t j ançan t unes proves a qué 
foren sotmesos tots llurs 
alumnes. 

6. Les activitats extraescolars, 
han tingut força acceptació. 
Son 105 els alumnes que hi 
assis teixen. El director del 
Centre, en Jordi Sala sug-
gereix que la durada de les 
classes sigui d'1/4 de sis fins a 
1/4 de set per evitar que els 
nens estiguin massa estona in-
con trolats. 

7. Pren la paraula la Srta. Lluï-
sa per par lar de I'Escola. Ex-
plica que I'Escola no té una 
clara línia o o r i en tado peda-
gògica i un dels motius és de-
gut ais canvis de mestres que 
hi ha cada any. Diu també que 
la nos t ra Escola lia estât no-
menada per la Generalitat, Es-
cola Catalana, i que aniran 
treballant per tal que sigui 
possible. 
Un grup de pares i mestres 
han treballat en la confecció 
d'un Reglament del C-^ntre; ai-
xi que estigui enllestit, se'n 
l l iurarà un a tots els pares. 
Ens par là també que el M.E.C, 
exigeix unes classes de músi-
ca per ais a lumnes i que pocs 
mestres estan capacitats per 
impart ir . Per aquest mot iu 
suggereix la idea de que sigui 
rA.P.A. o l 'Ajuntament o amb-
dós qui es preocupi de fomen-
tar la música a I'Escola. 

8. Respecte al t ranspor t escolar, 
el Sr. Josep Vails manifesta 

Noticies de 
Sant Isidre 

Aquest hivern tan fred ha conge-
lât les noticies del nostre barri, 
dones la veritat és que no tenlm 
res de nou. Com sempre, el veïnat 
esporuguit par les temperatures 
baixes, es queda a Barcelona i son 
pocs eis que vénen a passar el cap 
de setmana. 

Segur que eis hi haurà sapigut 
greu, per això, perdre's la visió 
d'un paisatgs tan impresslonant 
com el dia de la neu. 

Eis que vivim aquí tot l'any, en-
cara estem bocabadats de la for-
mosor deis nostres humils jardins, 
ornats amb la blanca capa de neu. 

Les teulades, inclús els fils de 
l'el'ectricitat, tan poc escaients 
normalment, eren precioses línies 
blanques que tallaven el cel. Des-
prés sorti el sol, i tot plorava, go-
tes d'algua que de matinada es van 
congelar i semblaven perlas trans-
parents. 

Esperem al pròxim número de la 
revista, que tíndrem moites coses 
per contar. 

Esperem que l'Ajuntament sorti-
ra tamb d'aquest «letargo invernal», 
ja que totes les promeses que s'ha-
vien de complir per primer d'any, 
entre elles l'arranjament de la Font 
de Sant Isidre, no han arribat. Po-
drem inaugurar la Font per Setma-
na Santa? 

que en el curs 1979-80, ha via 
ocasionat un dèficit de 477.429 
ptes. entre Sta. Eulàlia i Bi-
gues i que siguin els pares de 
Sta. Eulàlia que es facin c à p 
ree de la meitat d 'aquest dè-
ficit. 

9. Responent a la petició que l'A. 
P.A. havia fet a l 'Ajuntament 
d 'una a juda econòmica per a 
l 'installació de la calefacció, e] 
Sr. Valls digué qtìe actualment 
a l 'Ajuntament no li és possi-
ble fe r despeses d 'aquest ti-
pus, però que és compromet 
a pagar el manteniment en 
cas que s'installi. 

La Junta 
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